

Laiendatud kollektiivlepingu tingimuste teade

Avaldamise algus: 27.04.2020

Avaldamise lõpp: tähtajatu

Sotsiaalministeerium avaldab teadaande [kollektiivlepingu seaduse \(KLS\) § 4 lõike 5](#) alusel.

Autoettevõtete Liit (registrikood: 80018037) ja Eesti Transpordi- ja Teetöötajate Ametiühing (registrikood: 80043986) leppisid kokku alljärgnevas:

Arvestades, et Eesti Vabariigi Valitsus on kehtestanud 12.03.2020 eriolukorra, millega seati olulisi piiranguid ühiskonna ja majanduse tavapärasele toimimisele ning mis omavad mh mõju ettevõtete toimetulekule ja konkurentsivõime säilimisele otsustasid AL ja ETTA muuta 13.01.2020 sõlmitud Sõitjateveo Üldtöökokkuleppe Lisa 1 § 1 ja sõnastada see alljärgnevalt:

§ 1 Alates 13.04.2020 kuni 31.05.2020 on Ühenduse tegevusloa, liiniloa ja avaliku teenindamise lepingu alusel töötavate bussi-, trolli- ja trammijuhtide brutopalk täistööajaga töötamise korral vähemalt 945 € kuus (miinimum kuutasu). Alates 01.06.2020 on Ühenduse tegevusloa, liiniloa ja avaliku teenindamise lepingu alusel töötavate bussi-, trolli- ja trammijuhtide brutopalk täistööajaga töötamise korral vähemalt 1050 € kuus (miinimum kuutasu).

Muudatus kehtib tagasiulatuvalt alates 13.04.2020.

Sotsiaalministeerium
Tallinn, HARJUMAA, Suur-Ameerika 1
Telefon: 6269301
E-post: INFO@SM.EE

Teadaande avaldaja kontaktandmed:
Töösuhete poliitika juht Mariliis Proos
Telefon: 6269255
E-post: mariliis.proos@sm.ee

Teadaande number 1601864